Table1: The production of the fish

1. Draw a 3”x 3” square on an A4 size color sheet as the body of the fish, a 1/2”x 3” rectangle for hanging the body. Cut them out. 

2. Cut the 3” x 3” square from the corner to the center.
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3. Use a ten cents coin to help draw a circle on a white card paper, as the eyes of the fish.

4. Cut out the white circle and use a black pen to draw the eyeballs as shown.
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5. Intersect and stick the bisected body of the fish, the fishtail will appear. Cut out the shape of the mouth of the fish as shown.
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6. Stick the fish eyes to an appropriate position.
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7. Mark the 1/2” x 3” rectangle paper and stick it to the body of the fish, to be the trademark of a specified product.
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8. A group member checks the quality of the fish and stick to the paper on the blackboard.

圖一：魚的製法

9. 在一張A4顔色紙上劃上一個3” x 3”的正方型備用作魚身，再劃上一個1/2” x 3”的長方型作掛魚之用；其後將兩部份也剪出來。(一張A4顔色紙該可製出幾條魚。)
10. 將剪好的3” x 3”正方型上剪向紙的中央。
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11. 將白咭紙上用一角硬幣畫圈﹝用作魚眼﹞。

12. 將剪出來的白圓點用黑筆點睛。
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13. 將魚身分义口用膠水重叠貼好，形成魚尾。剪出魚咀。
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14. 將魚眼貼在魚身的適當位置。
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15. 在1/2” x 3”的長方型紙上端寫上組號，再將紙條貼在魚身，作為該產品的商標。
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16. 由一位組員作品質檢查，然後貼在黑板的壁報紙上。
